
Protokół Nr 5/07 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 20 marca 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 

Zakończenie posiedzenia godz. 1140 

 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu .  
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz Wójt Gminy i w części dotyczącej spraw finansowych Skarbnik 
Gminy .  
W posiedzeniu uczestniczył Wiceprzewodniczący Rady .  
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 23 marca 2007 r.  
4.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół za rok 2006 .Analiza remontów  oraz 
doposaŜenia szkól gminnych i informacja n temat wypłaconych stypendiów w 2006 r.  
Opinia komisji na sesję . 
5.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2006 
   Opinia komisji na sesję  
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej .  
Ad.2 
Protokół Nr 4/07  z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania po wcześniejszym oświadczeniu przewodniczącej komisji , iŜ protokół 
przeczytała i w całości odzwierciedla jego przebieg .  
Ad.3  
Przewodnicząca komisji odczytała  projekty uchwał przygotowane pod obrady sesji , komisja  
przeanalizowała projekty , wysłuchała uzasadnień oraz  wyjaśnień wójta i skarbnika  i wydała 
opinię jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr VI/28/07 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie opłaty  
  administracyjnej – komisja zaopiniowała pozytywnie , 
- projekt uchwały Nr VI/29/07 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2007 r. , zmiany limitów 
wydatków na wieloletnie programy inwestycyjne oraz zmiany na programy i projekty 
realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i Funduszu Spójności Unii 
Europejskiej  
Komisja po wysłuchaniu szczegółowego uzasadnienia wójta   do zmiany  wydatków, uwag 
nie wniosła i pozytywnie zaopiniowała  w/w projekt uchwały . 
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- projekt uchwały Nr VI/30/07 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w  
  wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków  
 Przewodnicząca komisji odnosząc się do zaproponowany cen  w projekcie uchwały  
stwierdziła ,Ŝe   cena wody i ścieków jest  do przyjęcia , ale dlaczego tak duŜo wzrasta stawka 
opłaty abonamentowej za wodomierz i co z tej opłaty ma uŜytkownik . Dalej przewodnicząca 
poinformował ,Ŝe są  uwagi co do eksploatatora i tutaj wymieniła m.in. dlaczego musimy 
płacić za wymianę wodomierzy czy plombowanie liczników , kiedy będzie wymiana 
liczników  o długim okresie uŜytkowania  . 
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe na sesję został zaproszony Prezes Wodociągów 
Zachodniopomorskich  , który odpowie na pytania i uwagi. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała stawki odnośnie dostawy wody i odprowadzenia ścieków , 
a negatywnie odniosła się do proponowanej stawki opłaty abonamentowej za wodomierz - 
oczekując wyjaśnienia Prezesa Wodociągów . 
Ad.4 
Przewodnicząca komisji omówiła informację dotyczącą działalności Ośrodka 
Administracyjnego Szkół za 2006 rok wraz   z remontami i doposaŜeniem szkół , oraz z 
wypłaconymi stypendiami . 
Członkowie komisji uwag nie wnieśli i przyjęli opinię jak niŜej : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie oceniła całą działalność Ośrodka 
Administracyjnego Szkół za 2006 rok . 
Ad.5  
Przewodnicząca komisji omówiła  sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej za rok 2006 . 
Członkowie komisji uwag nie zgłosili i przyjęli następującą opinię :  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie oceniła działalność Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2006 .  
Ad.6 
Wójt Gminy – przedstawił pismo Prezydenta Miasta Stargardu Szczecińskiego informujące o 
tym , iŜ do przedszkoli niepublicznych na terenie miasta uczęszczają dzieci z terenu gminy i 
zgodnie z przepisami gmina powinna pokryć koszty udzielonej dotacji i byłaby to kwota 
około 28 tys zł . Warunkiem przekazania dotacji jest podjęcie stosownej uchwały oraz 
podpisanie porozumienia . Dalej wójt poinformował ,Ŝe  nie będzie szykował takiej uchwały , 
iŜ lepiej te środki przeznaczyć na otwarcie następnego „ ogniska przedszkolnego „ , a obecnie 
na terenie gminy działa juŜ takich pięć ognisk prowadzonych przez TPD . Gmina nie ma w 
budŜecie zapisanych środków na ten cel , bo nikt się nie pytał gminy zapisując dzieci do 
prywatnych przedszkoli .  
Radna Kornet – odnosząc się do tego tematu  stwierdziła ,Ŝe lepiej byłoby jej zdaniem 
przekazać te środki na pomoc dzieciom tym , które słabiej się uczą . 
Komisja zgodziła się ze stanowiskiem wójta w tej sprawie . 
Kolejno wójt przedstawił pismo Poczty odpowiadające na zapytanie gminy , iŜ kodem 
pocztowym Sowna i Barzkowic jest 73-110 Stargard Szczeciński. 
Następnym pismem przedstawionym przez wójta było pismo Komendanta Policji w sprawie 
pomocy finansowej na zakup paliwa . 
Radny Klim poruszył następujące sprawy dotyczące miejscowości Klępino : 
- podciąć gałęzie  drzewa na którym znajduje się gniazdo bocianie ,  
- zlikwidować wielką kałuŜę na wjeździe do wsi , 
-  część mieszkańców grodząc swoje ogródki przydomowe, wchodzą w teren  pasa  
  drogowego, 
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- wycinane są zdrowe drzewa na poboczu głównej drogi  i wyrzucony jest eternit . 
Radny Nyks  zgłosił zabezpieczenie  gniazda bocianiego  w Poczerninie i równieŜ zgłoszono 
zabezpieczenie gniazda w Skalinie .  
Przewodnicząca komisji jako mieszkanka Skalina podnosiła temat o którym juŜ nie raz 
mówiła tj. o zniszczonych i zarwanych poboczach przy drodze i o interwencjach w zarządzie 
dróg w tej sprawie , kolejno zapytała się o wymianę lamp oświetleniowych . 
Wójt Gminy – odnosząc się do wymiany lamp powiedział ,Ŝe praktycznie umowa została juŜ 
podpisana , bez konieczności wykonywania projektów . 
Radny Grabski zgłosił następujące sprawy dotyczące miejscowości Barzkowice :  
- usunięcie drzew powywracanych w parku , 
- kiedy się pojawią zapowiadane kosze , 
- w miejscowości Trzebiatów przy jednej z posesji pobocze ułoŜone jest z kamienia , a to  
  blisko asfaltu- co stwarza pewne  niebezpieczeństwo . 
Wójt Gminy wyjaśniając powiedział ,Ŝe sprawę dotyczącą usunięcia  drzew sprawdzi , a 
odnośnie koszy to wstawianie ich przez MPGK odbywa się sukcesywnie . 
Ad.7 
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj 
podziękowała wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie . 
 
 
                                                                                                              Przewodniczyła : 
Protokołowała :                                                                                Przewodnicząca Komisji  
Z. Stoczkowska                                                                                      ElŜbieta Kucaj  
Data sporządzenia :                                                                          Data podpisania :  
2007.02.23                                                                                        2007.03. ………….   
                                                                                                                                            
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            
  
      
 
 
 
 
 


